



Reborn Floor Finish 維迪雅面蠟

Description:

Pro-Floor Reborn Floor Finish is a brilliant long lasting finish for hard floors. For use on non-resilient floors such as terrazzo, quarry tile, brick, slate, unglazed ceramic or Mexican tile.

產品說明:

維迪雅面蠟是一種用于硬質地面的地板封蠟。它可用於以下硬質地面：水磨石地面、石板地板、磚面、沒封釉的陶瓷、墨西哥磚等。

Benefits 優點:

2 In 1 雙效合一

Pro-Floor Reborn Floor Finish can be used as floor sealer and finish as well.

維迪雅面蠟兼備地板封蠟和面蠟的功能。

Cost Saving 節省成本

Pro-Floor Reborn Floor Finish makes floor maintenance easier and saves a lot on cost.

維迪雅面蠟雙效合一的特性不但使維護地板變得更簡易，而且節省產品成本。



Packing(規格): 5 Litres(升) x 1 Drum(桶)

Carton Box Size (紙箱尺寸):

20.5cm(厘米)X 14.0(厘米)X29.4(厘米)

Great Dirt Resistance 高效抗塵

High gloss and resists dirt embedment, black heel marks, scratching and scuffing effectively.

維迪雅面蠟不但能為地板保持極高的光亮度，更具良好的抗塵性能，對抵御灰塵、黑色鞋印及各種刮痕等具有出色的保護效果。



Pro-Floor

Reborn Floor Finish

Application (Directions for use) :

Applying Floor Finish:

1. Remove all old wax and floor finish using Pro-Act Stripper.
2. Apply 3-4 coats of Pro-Floor Reborn Floor Finish using a clean mop.
3. Let dry thoroughly (40-50 minutes) between coats.

Maintenance:

1. Sweep or dust mop daily.
2. Clean the floor with Pro-Sense Multi-Purpose Neutral Cleaner.
3. Maintain gloss by using Pro-Floor Reborn Floor Finish with periodic recoating, spray buffing or burnishing.

應用(使用方法):

地板打蠟:

1. 使用Pro-Act起蠟水清理地面上原來的蠟水殘餘。
2. 用乾淨的地拖在地板上鋪置3-4層維迪雅面蠟。
3. 每一層面蠟需要完全乾透(40-50分鐘)才可再鋪置。

地板保養:

1. 保持日常的地板吸塵或打掃。
2. 用Pro-Sense多功能中性清潔劑清潔地板。
3. 用維迪雅面蠟定期對地板重新打蠟或拋光, 保持地板亮度。

Specifications 詳述

Active Ingredient 主要成份:

Non-volatile solids 非揮發性固體	18.5 – 19.0%
Color 顏色:	Opaque off-white 不透明白色
Odor 氣味:	Refreshing 清新氣味
pH Value 酸鹼值:	8.0 – 9.0
Flash Point 閃點:	N/A 不適用
Solubility in Water 水溶性:	Complete 完全溶解
Slip Resistance 防滑度:	0.5 minimum (ASTM D2047-82)

Safe Handling 安全守則

Detailed information about handling and disposing of this product can be found in Material Safety Data Sheet. Please ensure the employees/users read through it before using.
有關處理及棄置此產品的方法列印於物料安全表中。在使用產品前請確保員工/使用者閱讀表中的內容。

Storage Information 儲存方法

Store in a dry, cool and well-ventilated area. Keep container tightly closed. Keep out of reach of children.
存放於乾燥、清涼及通風處。保持容器密封。請放於小孩不能觸及之處。



南順優質保證
A Lam Soon Quality Product

Lam Soon Cleaning & Caring Laboratories (Hong Kong) Company Limited

南順清潔護理研發(香港)有限公司

Lam Soon Building, 21 Dai Fu Street, Tai Po Industrial Estate, N.T., H.K.

香港新界大埔工業邨大富街21號南順大廈

Customer Service Hotline 顧客服務熱線: (852) 2680 3388

Website 網址: <http://www.procleanic.com>